
+ Zápisnica

zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného
dňa:13.11.2014 o 16.00 hod. v Obecnom úrade Povina

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny
Neprítomní: Milan Rajdík

Ján Adámek

Program: l.Zahájenie
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Kontrola plnenia rozpočtu za III. štvrťrok 2014
4. Všeobecne záväzné nariadenia
5. Zhodnotenie volebného programu za roky 2011 - 2014
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Návrh na uznesenie
9. Záver

K bodu 1.
Vykonala starostka obce, dala hlasovať za schválenie programu dnešného
zastupiteľstva, bolo schválené bez pripomienok všetkými prítomnými
poslancami. Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Vladimír Trúchly, Jozef
Damaška, Marián Benda. P. Janu Bendovú poverila písaním zápisnice. Ostatní
poslanci návrh schválili. Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov: Emília
Podpleská, Jaroslav Slovák. Boli poslancami schválení.

K bodu 2.
Kontrolu plnenia uznesení z predošlého zasadnutia obecného zastupiteľstva
vykonal zástupca starostky obce, Marián Benda. Poslanci ju zobrali na
vedomie.

K bodu 3.
Podľa predloženého písomného materiálu, ktorý pripravila ekonómka obce
Miluša Bendová, poslanci rokovali o plnení rozpočtu, za III. štvrťrok 2014. Po
prerokovaní ho schválili.



K bodu 4.
-Starostka informovala o vypracovaní Všeobecne záväzného nariadenia obce
Povina o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné
odpady č.1/2014 v súlade s ustanovením § 6 odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a ustanoveniami zákona NR SR
č.582/2004 Z.z. Prítomná Jana Bendová, ktorá má na starosti dane z
nehnuteľností informovala poslancov o drobných zmenách v zákone, na základe
ktorých sa vypracovalo nové znenie VZN.
- VZN č.2/20 14 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného
odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp, bolo druhým
VZN, ktoré starostka predložila poslancom na preštudovanie a následné
schválenie. Táto povinnosť nám vyplýva zo zákona č. 442/2002 Z. z. o
verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách a o zmene a doplnení zákona
č. 267/2001 Z.z. o regulácií v sieťových odvetviach.

K bodu 5.
Starostka zhodnotila v krátkosti štvorročné volebné obdobie.

- odstránenie následkov povodní
- vybudovanie protipovodňových opatrení
- dokončená komasácia, úprava komasačných ciest
- kolaudácia kanalizácie, následná oprava ciest a miestnych komunikácií -

jedni chvália, iní hania. Záležalo aj od dodávateľa prác a niektoré veci sa
nedali ovplyvniť.

- v školách sa vykonala rekonštrukcia elektrických rozvodov
permanentne sa vykonávala úprava a čistota obce s pracovníkmi cez Úrad
práce

- obec je napojená na kamerový systém, v rámci zvýšenia bezpečnosti
- rekonštruuje sa verejné osvetlenie- projekt má hodnotu 211 OOO,-€.Pre

obec má veľký význam a prínos a bol to beh na dlhú trať, ale neodradili
nás ani stále a stále sa vyskytujúce prekážky

- prežili sme krízu, obec nie je zadlžená, čo je veľký úspech
K bodu 6.

Starostka zhodnotila aj spoluprácu s poslaneckým zborom. Poďakovala im za
štvorročnú angažovanosť o veci verejné, za to že boli nápomocní pri rôznych
obecných akciách a že sa vždy mohla na nich spoľahnúť. Prostredníctvom
poslancov, ktorí boli aj predsedami jednotlivých komisií poslala poďakovanie
členom komisií. Hlavne kultúrnej.

K bodu 7.
Diskutovali :

- posl. Drugo - aká je rentabilnosť Miestneho kultúrneho strediska
- star. - presne by to vedela odčleniť od rozpočtu a jeho plnenia ekonómka,

ale na to je potrebný čas na spracovanie. Ale zhruba sa to vyrovná.
Využiteľnosť verejnosťou je zhruba 25 akcií ročne.



- posl. Adámek - 1)ako sa vyriešia tí občania, ktorí nemajú prípojku na
kanalizáciu

- 2) prečo je rezervár na Priečniciach nefunkčný, nemohol by sa v čase
krízy použiť ako zdroj pitnej vody

- star. 1) ak sa v budúcnosti naskytne možnosť napojenia, bude to riešiť
SEVAK formou novovybudovanej prípojky. Ako napr. novostavieb.
2) rozbor vody v spomínanom rezervári nie je vhodný na pitie. Aj keď sa
voda v ňom v minulosti upravovala chlórom.

- Poslanec Trúchly - za všetkých poslancov poďakoval starostke za kus
vykonanej práce, za dobrú spoluprácu a skonštatoval, že v tomto
volebnom období sa stretol skutočne dobrý kolektív, ktorý postupne ťahal
za spoločnú vec

K bodu 8.
Návrh) - na uznesenie predniesla zapisovateľka Jana Bendová. Hlasovanie: za-
7, proti - 0, zdržal sa - O.

K bodu 9.
Zasadnutie ukončila starostka obce a poďakovala prítomným za účasť.

Zapísala: Bendová Jana

I. overovateľ: Emília Podpleská
II. overovateľ: Jaroslav Slovák Ing.

V Povine, 13.11. 2014

Margita Šplháková
starostka obce

admin
Tužka



Obecný úrad P o vin a

PREZENČNÁ LISTINA

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Povina, zo dňa 12.11.2014
na Obecnom úrade v Povine

Margita Šplháková - starostka obce

Marián Benda - zástupca starostu

Ján Adámek - poslanec OZ ~...............................................
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Jozef Damaška Mgr. - poslanec OZ

Jozef Drugo Bc. - poslanec OZ

Alena Chudinová - poslanec OZ

Emília Podpleská - poslanec OZ ....1.rf.a.;d;;J .
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Milan Rajdík - poslanec OZ

Jaroslav Slovák Ing. - poslanec OZ

Vladimír Trúchly - poslanec OZ

Zapisovateľka
Jana Bendová

Kontrolór obce
Katarína Adámková Bc. L/........~ ~ .


